
Rada Gminy Miedźno
Komisja Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa

Protokół nr 25/2022

XXV Posiedzenie w dniu 31 października 2022 
Obrady rozpoczęto 31 października 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:10 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.
Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Elżbieta Makles
3. Konrad Puchała
4. Agnieszka Szczypiór
5. Małgorzata Szymonik
6. Czesław Trzepizur
7. Piotr Wawrzyniak
Goście:

1. Piotr Korkus - Podinspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej;
2. Krzysztof Zyśk - Inspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu gości dokonała Przewodnicząca
Anna Chudaszek.

2. Zatwierdzenie punktów komisji.
Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Zatwierdzenie punktów komisji.
3. Informacja Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Częstochowie o stanie wody przeznaczonej 
do spożycia przez ludzi.
4. Informacja o awariach sieci wodociągowej i kanalizacyjnej oraz oczyszczalni ścieków, odnotowanych 
w 2021 roku na terenie Gminy Miedźno.
5. Sprawozdanie o stanie środowiska na obszarze Powiatu Kłobuckiego ze szczególnym uwzględnieniem 
gminy Miedźno.
6. Informacja na temat wsparcia gospodarstw rolnych realizowanego przez ARiMR na terenie Gminy 
Miedźno.
7. Informacja z zakresu gospodarki śmieciowej na terenie Gminy Miedźno.
8. Informacja na temat realizacji zadań z zakresu weterynarii na terenie Gminy Miedźno.
9. Informacja na temat planu zimowego utrzymania dróg gminnych 2022.
10. Sprawy różne.
11. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku uwag Przewodnicząca Chudaszek poddała pod głosowanie porządek obrad.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur
NIEOBECNI (3)
Elżbieta Makles, Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak
Porządek obrad został przyjęty.



3. Informacja Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Częstochowie o stanie wody 
przeznaczonej do spożycia przez ludzi.
Przewodnicząca Komisji Pani Anna Chudaszek przeczytała pismo dotyczące kontroli jakości wody 
produkowanej przez Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Okręgu Częstochowskiego S.A. w 
Częstochowie nad którym czuwa Centralne Laboratorium Badania Wody i Ścieków mieszczące się przy 
ulicy Jaskrowskiej 14/20.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

4. Informacja o awariach sieci wodociągowej i kanalizacyjnej oraz oczyszczalni ścieków, 
odnotowanych w 2021 roku na terenie Gminy Miedźno.
Przewodnicząca Komisji Pani Anna Chudaszek przeczytała pismo przysłane przez Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji Okręgu Częstochowskiego S.A. w Częstochowie z którego wynikało,że w 
2021 roku nie odnotowano awarii oczyszczalni ścieków mającej wpływ na proces technologiczny. W 
piśmie również dodano informację o usunięciu jednego zatoru na sieci kanalizacyjnej w Ostrowach nad 
Okszą w dniu 08.08.2021 r. oraz usunięciu 15 awarii na rozdzielczej sieci wodociągowej na terenie 
Gminy Miedźno.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

5. Sprawozdanie o stanie środowiska na obszarze Powiatu Kłobuckiego ze szczególnym 
uwzględnieniem gminy Miedźno.
Przewodnicząca Chudaszek poprosiła o przeniesienie tego punktu na następne posiedzenie komisji.

6. Informacja na temat wsparcia gospodarstw rolnych realizowanego przez ARiMR na terenie 
Gminy Miedźno.
Przewodnicząca Chudaszek poprosiła o przeniesienie tego punktu na następne posiedzenie komisji.

7. Informacja z zakresu gospodarki śmieciowej na terenie Gminy Miedźno.
Informacja z zakresu gospodarki śmieciowej na terenie Gminy Miedźno przedstawił komisji podinspektor
Piotr Korkus.
Radni mieli pytania odnośnie ilości dłużników i zaległości jakie aktualnie występują w Gminie Miedźno.
Podinspektor Korkus odpowiedział, że coraz mniej jest takich osób. Powiedział również, że teraz kiedy w
Urzędzie mieszkańcy mają możliwość składania wniosku o dodatek węglowy zostało wykrytych sporo 
różnic w ilości osób składających deklaracje śmieciowe. 
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

8. Informacja na temat realizacji zadań z zakresu weterynarii na terenie Gminy Miedźno.
Informacja na temat realizacji zadań z zakresu weterynarii na terenie Gminy Miedźno przedstawił komisji
podinspektor Piotr Korkus mówiąc, że sługi weterynaryjne w 2022 r. kosztowały gminę: 572,40 zł. 
Na usługi weterynaryjne w 2022 r. składały się leczenie chorych kotów oraz sterylizacja 2 kotek na 
podstawie wniosku o rejestracje społecznego opiekuna kotów zgodnie z programem opieki nad 
zwierzętami. Ponadto dodał, że sterylizacja jednej kotki to koszt 150,00 zł netto.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

9. Informacja na temat planu zimowego utrzymania dróg gminnych 2022.
Informacja na temat planu zimowego utrzymania dróg gminnych 2022 przedstawił komisji inspektor 
Krzysztof Zyśk. Z jego wypowiedzi wynika, że dwie firmy „BOMAX” Maj Bogdan oraz „KOP-TRANS”
Bęben Piotr mają podpisane umowy z Gminą Miedźno do końca grudnia. Inspektor Zyśk powiedział 
również, że przetargi na zimowe utrzymanie dróg są ogłaszane są na BIP i tylko dwie firmy co roku 
zgłaszają się do wykonania tego zadania. Dodał również, że od dłuższego czasu żadne inne firmy nie 
zgłaszają się. 
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

10. Sprawy różne.
Przewodnicząca Komisji Pani Anna Chudaszek przeczytała pismo od mieszkańca ul. Częstochowskiej w 
Ostrowach nad Okszą dotyczące usunięcia tzw. „kolana płotu” tworzącego niebezpieczne miejsce na 
odcinku drogi ul. Częstochowskiej i Topolowej w Ostrowach nad Okszą z prośbą o interwencję. Radni 



podjęli decyzję o skierowaniu pisma do organu właściwego zajmującego się wyżej wymienionym  
tematem czyli do Starostwa Powiatowego w Kłobucku. 

11. Zakończenie posiedzenia komisji.
O godz. 14.10 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji.

Przewodnicząca Komisji
(-) Anna Chudaszek

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


